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Ing. Čičatko: 

Chcel by som sa takisto opýtať, predpokladám, keďže som dostal list ako oslovenie, že  

vážení páni poslanci, tak predpokladám, že aj iní poslanci alebo poslankyne dostali list, kde 

pán Ferko ponúka možnosť propagácie, akcií a vôbec mesta cez televíziu. Chcel by som sa 

informovať, že aká je situácia, či vedenie mesta uvažuje o dačom takom lebo priznám sa vám, 

že niekedy keď človek sa pozrie na Zemplín alebo na Východ alebo aj na TVTV, 

propagované sú Sobrance, Vranov, Michalovce, Stropkov, Svidník ale Trebišov ja ani som 

ešte ani neviem, že či videl, nejakú propagáciu serióznu v týchto televíziách a pritom berme 

tak, že aj niektoré akcie robíme možno že aj krajšie ako niektoré z týchto miest, čo sa tam 

propagujú.  

 

Ing. Kolesár: 

K listu pána Ferka, ktorý spomínate, pravdu poviem, že na vedenie mesta taký list nebol 

doručený ale zachytil som informáciu, že dostali poslanci nejaký list, čiže ja by som navrhol, 

aby vo všeobecnej diskusii prípadne o tomto diskutovali. Dovtedy bude cez prestávku aj čas 

sa k jeho obsahu dostať. Neviem o tejto iniciatíve, resp. mesto neiniciovalo takýto krok, je to 

pravdepodobne čiste snaha pána Ferka o nejaké zviditeľnenie sa alebo o nejakú spoluprácu. 

Na druhej strane  ja si myslím, že i konkrétne  v televízii i TVTV je mesto pomerne často 

zastúpené, takže ak sa niečo v meste deje ja nemám dojem, žeby o nás nebolo referované ale 

samozrejme ak je záujem zvýšiť propagáciu mesta i v takejto sfére, i takýmto spôsobom 

a takomto médiu, nebránime sa tomu pravdaže. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 26.6.2013 
 

 

 

 

 

 

 

 


